
PROTOKÓŁ NR 9/2015 
 

Z OBRAD IX SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 
ODBYTYCH W DNIU 27 MAJA 2015 ROKU 

 
 
W obradach udział wzięli :  
- radni zgodnie z załączoną listą obecności  
- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności  
- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  
- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  
- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 
 
Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok 

- opinia RIO w sprawie sprawozdania przedłożonego przez Wójta Gminy  
- wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
Sochaczew 
- opinia RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 
Wójtowi Gminy  
- dyskusja 
- podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sochaczew 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2015 – 2022 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Rady Społecznej ZOZ w Sochaczewie  
8. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia uprawnień Wójtowi Gminy Sochaczew 
9. podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków dla Gminnego zakładu Gospodarki Komunalnej w 
Sochaczewie 

10. Podjecie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sochaczew – fragment wsi Kożuszki-Parcel 

11. Podjęcie uchwały w sprawie intencji przygotowania , aplikowania o środki zewnętrzne 
i realizacji przez Gminę Miasto Sochaczew projektu „ Mazowiecka Dolina Bzury „ 
oraz intencji  Gminy Miasto Sochaczew do Partnerstwa dla wspólnego przygotowania 
i aplikowania realizacji projektu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie podziału sołectwa Janaszówek na sołectwo Janaszówek i 
sołectwo Wyjazd obejmującego wieś Wyjazd i Bogdaniec 

13. Przyjęcie protokołu z VII i VIII Sesji Rady Gminy Sochaczew 
14. Sprawy różne 
15.  Zakończenie obrad IX Sesji Rady Gminy Sochaczew  

 
 
AD. 1 
Obrady IX Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 
Czesław Ćwikliński . W obradach wzięło udział 14 radnych , co stanowi quorum , przy 
którym rada może obradować i podejmować uchwały. 
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AD. 2 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad IX Sesji Rady Gminy 
Sochaczew – zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie 
 
AD. 3    
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie opinii RIO w 
sprawie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok przedłożonego przez Wójta 
Gminy Sochaczew ( opinia w załączeniu do protokołu ) 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Zbigniew Sitarski przedstawił wniosek Komisji 
Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Sochaczew absolutorium za 2014 rok 
( wniosek Komisji Rewizyjnej w załączeniu do protokołu )  
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił  Panią Skarbnik Gminy o przedstawienie opinii 
RIO  dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy Sochaczew  ( opinia RIO w załączeniu do protokołu ) 
 
Pan Przewodniczący poprosił radnych o zabieranie głosu w sprawie przedstawionego 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok 
 
O udzielenie głosu poprosił radny Pan Gabriel Krakowiak i stwierdził , że obserwuje Pana 
Wójta od wielu lat i opinia o jego działaniach jest bardzo pozytywna i uważa , że 
absolutorium Panu Wójtowi się należy 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że dając absolutorium Wójtowi Gminy Rada 
daje sobie absolutorium , bo nic tu się nie dzieje bez wiedzy i zgody Rady Gminy . 
Pan Przewodniczący poprosił Wójta Gminy i pracowników urzędu o dołożenie starań w 
sprawie zwiększenia ściągalności podatków , wynegocjowania lepszych stawek na dopłaty do 
1 wozokilometra dla MZK Sochaczew w związku z kursowaniem autobusów MZK na terenie 
gminy Sochaczew , bo gmina dopłaca do 1 wozokilometra kwotę 4,80 zł. , a powinna 
dopłacać tyle samo ile miasto dopłaca .  
Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że MZK wykorzystuje gminę , bo musimy 
dopłacać do kursu do Chodakowa  , a przecież i tak autobus musi dojechać do Żelazowej 
Woli , bo nie ma gdzie zawrócić    
 
O udzielenie głosu poprosił sołtys Pan Tomasz Nagłowski i powiedział ,że firmy 
transportowe prosiły o obniżenie podatków , ale tego nie zrobiono , więc przedsiębiorcy 
odchodzą z gminy . Niektórzy przewoźnicy nie płacą podatku i nie jest to ściągane , może to 
nieudolność pracowników .  
Pan Nagłowski poinformował , że on prosił o rozłożenie wpłaty raty podatku co miesiąc i taką 
zgodę otrzymał i wtedy jest mu łatwiej płacić . Poprosił nową radę o obniżenie podatków od 
środków  transportowych  . 
 
Pan Krakowiak stwierdził , że przychyla się do tego , co powiedział  Pan Przewodniczący  
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Pan Wojda stwierdził , że niektórzy są biedni i płacą podatki , a niektórzy zamożniejsi nie 
płacą , działają też i firmy , które nie zgłosiły powierzchni przeznaczonej na działalność . 
 
Pan Nagłowski zapytał dlaczego publicznie nie informuje się o podatnikach nie płacących 
podatków 
 
Pani Offerczak – Ciura stwierdziła , że podziela głos Pana Nagłowskiego dotyczący wyjścia 
naprzeciw przedsiębiorcom . 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie sprawozdania 
finansowego za 2014 rok i poprosił radnych o przystąpienie do głosowania 
 
Ustawowy skład Rady Gminy Sochaczew wynosi 15 radnych 
 
- na sesji obecnych było 14 radnych  
- w głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych 
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 
 
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę NR IX/41/2015 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok 
 
AD. 4 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński przedstawił projekt uchwały w 
sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy  
 
Następnie Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych  o przystąpienie do głosowania  
 
- na sesji obecnych było 14 radnych   
- w głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych  
- za udzieleniem absolutorium głosowało 14 radnych      
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/42/2015 w sprawie 
udzielenia Wójtowi Gminy Sochaczew absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy 
za 2014 rok  
 
 
Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński podziękował za udzielenie absolutorium  i stwierdził , że 
odnośnie wychodzenia firmom naprzeciw , to gmina wychodzi , ale nie można pogubić 
naszych dochodów , bo mieszkańców na gminie przybywa i potrzeby są coraz większe . 
 
AD. 5 
 
Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w WPF  
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- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział  14 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
 
WNIOSEK  
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/43/2015 w sprawie 
wprowadzenia zmian w WPF na lata 2015-2022 
 
AD. 6 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy . 
 
- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 14 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr IX/44/2015 w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy  
 
 
AD. 7 
 
Projekt uchwały w sprawie wyboru członka Rady Społecznej ZOZ przedstawiła Pani 
Magdalena Krajewska  i  na te funkcję zgłosiła Pana  Czesława Ćwiklińskiego  
 
Pan Czesław Ćwikliński wyraził zgode na pełnienie funkcji członka Rady Społecznej ZOZ 
 
- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 
- za podjęciem uchwały wzięło udział 14 radnych 
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/45/2015 w sprawie wyboru 
członka do Rady Społecznej ZOZ . 
 
AD. 8 
 
Projekt uchwały w sprawie powierzenia uprawnień Wójtowi Gminy Sochaczew do 
stanowienia o wysokości cen i opłat  za usługi komunalne  oraz za korzystanie z obiektów i 
urządzeń użyteczności publicznej przedstawił  dyrektor GZGK Pan Wojciech Ćwikliński . 
 
Pan Ćwikliński wyjaśnił , że mieszkańcy  proszą  nieraz o wynajęcie kosiarki , czy równiarki , 
ale nie można wynająć , gdyż  nie ma ustalonych  stawek za jakie można wynająć . 
 
- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
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WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/46/2015 w sprawie 
powierzenia Wójtowi Gminy uprawnień  
  
AD. 9 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Dyrektora GZGK o przedstawienie projektu uchwały 
w sprawie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  odprowadzanie ścieków  
 
Pan Wojciech Ćwikliński wyjaśnił , że ceny za wodę proponowane  są na poziomie 1,98 zł. 
netto dla odbiorców indywidualnych  i 2,39 netto dla przedsiębiorców. 
 
- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr IX/47/2015  w sprawie 
zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków 
 
AD. 10 
 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sochaczew  dla fragmentu wsi Kożuszki-Parcel 
przedstawił Pan Grzegorz Florczak  
 
- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych na sesji  
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/48/2015 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Sochaczew – fragment wsi Kożuszki-Parcel 
 
 
AD. 11 
 
Pan Dariusz Krupa przedstawił projekt uchwały w sprawie intencji przygotowania , 
aplikowania o środki zewnętrzne i realizacji projektu „ Mazowiecka Dolina Bzury „ przez 
Gmine Miasto Sochaczew z Partnerami : 
- Powiatem Sochaczewskim,  , gminą Brochów, Młodzieszyn , Nowa Sucha i Gminą 
Sochaczew . 
 
- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 
 
 
 



 
                                                                           -6- 
WNIOSEK  
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr IX/49/2015 w sprawie intencji 
przygotowania , aplikowania o środki zewnętrzne i realizacji przez Gminę Miasto 
Sochaczew projektu „ Mazowiecka Dolina Bzury „ oraz intencji Gminy Miasto 
Sochaczew  do Partnerstwa dla wspólnego przygotowania , aplikowania i realizacji 
projektu  
 
 
AD. 12 
 
Projekt uchwały w sprawie podziału sołectwa Janaszówek na dwa sołectwa : Janaszówek i 
Wyjazd obejmującego Wyjazd i Bogdaniec  przestawiła Pani Sekretarz Gminy i  
poinformowała , że w tej sprawie przeprowadzono konsultacje społeczne , w których wzięło 
udział 35 mieszkańców . Za podziałem sołectwa opowiedziało się 19 mieszkańców , a 
przeciwko podziałowi było 16 . 
 
- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  
- wstrzymał się od głosu 1 radny 
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew większością głosów podjęła uchwałę o podziale sołectwa 
Janaszówek na dwa odrębne sołectwa : Janaszówek i Wyjazd obejmującego wieś 
Wyjazd i Bogdaniec   
 
 
AD. 13 
 
Protokół z VII i VIII sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie 
 
 
AD. 14 
 
W sprawach różnych głos zabrali : 
 
Pani Górecka Hanna poinformowała , że na Lubiejewie  były wykopane rowy odwadniające , 
a teraz zostały zasypane , bo jakiś kierowca zepchnął do rowów tłuczeń z poboczy drogi. 
Droga na Lubiejewie od nr 30 powinna być zamknięta . 
Pani Górecka poprosiła Pana Wójta o przyjazd na cmentarz na Lubiejewie , aby zobaczyć w 
jakim jest stanie  , bo jest zarośnięte i ludzie załatwiają tam swoje potrzeby . Droga na 
Lubiejewie jest droga powiatową , ale  zainteresują się ta drogą dopiero , gdy dojdzie do 
jakiegoś nieszczęścia. 
 
Pan Grzelak  zgłosił , że na Wyczółkach niedrożne są hydranty  
 
Pan Zieliński Sławomir 
- Co  można zrobić z nieużytkami , które są zarośnięte trawami i są podpalane   
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Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował , że latarnie zapalają się o godz. 20 i świecą 
się do 7 i zapytał dokąd mamy to tolerować  i nie oszczędzać energii . W mieście lampy 
zapalają się  o 21.30 i świecą się tylko do 4.20 .  
Pan Przewodniczący Rady Gminy zapytał , kiedy zostanie zrobiony porządek z 
konserwatorem oświetlenia , bo przy dzisiejszej technice można ustalić dowolne godziny , o 
której światło się zapala . Pan Przewodniczący stwierdził , że będzie liczył każdą złotówkę , 
nie będzie skąpy , ale oszczędny . 
                                                                         
 
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt : 
Pan Wójt poinformował , że gmina zajmie się drogą Lubiejewską , chociaż jest to droga 
powiatowa , bo już wcześniej proponowaliśmy pomoc finansową , ale powiat nie miał 
pieniędzy na dołożenie do inwestycji . 
W sprawie hydrantów , to są przeglądane od czasu do czasu i w pierwszej kolejności trzeba 
będzie to zrobić na Wyczółkach . 
W sprawie działek , które nie są wykoszone , to problem jest taki , że na naszej gminie sporo 
działek jest kupionych przez ludzi z Warszawy , z Gdańska , z Łodzi i te działki kupili tylko 
jako lokatę i na razie nie interesują się nimi . 
Odnośnie oświetlenia , to wszystkie uwagi najlepiej jest zgłaszać bezpośrednio do firmy 
mającej konserwację – do firmy Błysk  Ryszarda Sierakowskiego  
Pan Wójt podał numer telefonu do firmy : 607-173-989 
Lampy na naszej gminie działają na zasadzie zmierzchówek . Innym sposobem działania lamp 
to na zasadzie zegarów i  należy się zastanowić  w jakim kierunku będziemy iść . 
 
AD . 15 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady IX Sesji Rady Gminy Sochaczew o 
godz. 12.15  i zaprosił radnych i sołtysów na uroczysta sesje z okazji XXV – Lecia 
Samorządu w dniu 3 czerwca 2015 roku . 
 
 
 
        Protokółowała  
 
Wiesława Dałkiewicz 


